
Steenbergen 11/06/2015, 

 

Geachte raadsleden, 

 

Ik ben vanaf september 2014 in gesprek met verschillende ambtenaren van de gemeente 

Steenbergen over de mogelijkheden op het industrieterrein locatie “de Bont” en “PontMeyer”.  

Op grond van de positieve houding en adviezen van de ambtenaren is daar binnen een paar 

maanden tijd een realistisch plan uitgekomen waarin de gemeente zelf heeft meegedacht. Dit plan is 

ook besproken met Petra Lepolder en een paar keer met Vincent v/d Bosch die beide zeer positief 

reageerden. 

 

Het project betreft grond PontMeyer en grond A en F de Bont aan de Graafhendrikstraat en Prins 

Reinierstraat. 

PontMeyer wilt verhuizen naar het nieuwe industrie terrein(gelukkig willen ze in Stb blijven, heb ze 

overtuigd, waren bezig met BoZ en Halsteren) De huidige locatie wordt maar voor een kwart gebruikt 

en wordt niet meer onderhouden doordat de vestiging een nieuwe functie heeft gekregen. 4500 m2 

grond kan er verkocht worden op het nieuwe industrieterrein aan 120,- euro is 540.000,- euro voor 

de gemeente Steenbergen en een nieuwe locatie voor een landelijk opererend bedrijf. Wat er mede 

voor kan zorgen dat andere partijen richting Steenbergen komen op het nieuwe industrieterrein. 

Bouwer en belegger Hardeman BV uit Veenendaal wordt eigenaar van het pand en grond wat 

PontMeyer voor tenminste 15 jaar zal huren. 

  

Op de PontMeyer locatie wilt graag de Lidl zich vestigen. Deze partij is inmiddels zeven jaar bezig met 

de gemeente voor een nieuwe locatie. Er worden locaties aangeboden op de kop van Zuid en bij 

Onze Stede. Wat haaks ligt op het verhaal om de Lidl bij het centrum te houden. De Lidl heeft 

inmiddels meerdere malen uitgesproken dat deze locaties niet hun keuze worden(rede: aan-afvoer 

klanten en goederen en locatie helemaal uit het centrum) De Lidl heeft middels een intentie 

verklaring laten weten zeer serieus te zijn om zich te vestigen op het “PontMeyer terrein”. We zijn 

gezamenlijk bij wethouder v/d Bosch geweest  waarin Lidl heeft aangegeven naar de PontMeyer  

locatie te willen verhuizen . Lidl wilt een nieuwe locatie wegzetten met zonnepanelen en hoogste 

gradatie van duurzaamheid daarbij komen 150 parkeerplaatsen, die buiten de openingstijden 

gebruikt mogen worden voor evenementen e.d. Deze locatie zal lager zijn en minder omvang hebben 

dan de huidige en daardoor het zicht op de dijk en de haven vergroten wat voor een mooiere entree 

van Steenbergen zorgt. Doordat de gemeente de 30km zone doortrekt t/m de bebouwde kom wordt 

het PontMeyer terrein ook meer betrokken bij de haven en het centrum daarmee is ook de veiligheid 

gewaarborgd   

Voor de huidige locatie van Lidl ligt er een intentie verklaring van een andere bekende retailer die 

hiermee aangeeft naar Steenbergen te willen komen.  

Over de overige 10.000m2 wordt gesproken met een aantal recreatie ondernemers(dit valt binnen 

het huidige en toekomstige bestemmingsplan) die mogelijkheden zien om een recreatie gelegenheid 

te bouwen voor jong en oud gekoppeld met de haven van Steenbergen. Zodat er op deze manier 



meer mensen Steenbergen zullen bezoeken. De investeerder heeft ook hier een intentie getekend. 

We zijn hiermee ook in gesprek met de ontwikkelingsmaatschappij van de provincie Noord-Brabant. 

Het hele project valt als puzzelstukjes in elkaar en is voor de gemeente een hele grote vooruitgang. Je 

praat over extra werkgelegenheid minimaal 50 werkplekken. Verbetering van de omgeving, mooiere 

entree voor steenbergen, de huidige locaties van PontMeyer en de Bont zijn verouderd en worden 

afgebroken, in de hoek Graaf Hendrikstraat Prins Reinierstraat ontstaat een geklusterde retailhoek 

met de Boerenbond, Van de S Vloeren, Tegel en Sanitair, Green Egg etc., 540.000,- euro voor de 

gemeente voor de verkoop van nieuwe grond en economische groei waar de huidige lokale 

ondernemers van mee kunnen profiteren. Al met al naar mijn inzicht een win-win situatie. 

Er is gesproken met Retail Platform Steenbergen en Ondernemersplatform Steenbergen en zij 

juichen het plan toe.   

Er is nu een momentum, het bestemmingsplan lag ter inzage en ik heb een zienswijze ingediend. Als 

de gemeente in dit verhaal meewerkt kan er dit jaar nog gebouwd gaan worden.  

Nu zijn er bedrijven die in Steenbergen willen ondernemen. Die gaan niet wachten. Andere 

gemeenten liggen op de loer deze bedrijven wel binnen te halen. Het zou zonde zijn dat bedrijven als 

PontMeyer, Lidl en nader te noemen retailer vertrekken of niet naar Steenbergen komen. 

Door akkoord te gaan met mijn zienswijze zetten we Steenbergen weer een stukje beter op de kaart. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Frans de Bont  

 

    

 


